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SKRIFTLIG FRÅGA E-0279/04
från Elly Plooij-van Gorsel (ELDR)
till kommissionen

Angående: Forskning kring embryon och stamceller

I maj 2003 tillställde jag kommissionen skriftliga frågor (E-1494/031)om intresseanmälningar inom 
ramen för sjätte ramprogrammet för forskning kring embryon och stamceller.

Kommissionen tillkännagav i sitt svar att det inkommit 2000 intresseanmälningar till prioritet 1, och 
att cirka 80 av dessa inbegriper forskning på stamceller (hos djur eller människor).

För den temainriktade prioriteten nr 1 hade 26 förslag om forskning på stamceller inkommit. Tre av 
förslagen innebar att stamceller från mänskliga embryon i cellbanker eller isolerade celler i odlingar 
skall användas. 

Den 31 december gick moratoriet ut. Detta innebär att EU nu kan stödja forskning på stamceller.

1. Har Europeiska kommissionen redan fått ta emot förfrågningar om stöd till sådan forskning?

2. Om så är fallet: hur många av dessa förfrågningar har hittills beviljats?

3. Från vilka medlemsstater kom dessa förfrågningar?
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